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Inför Svenska Kanotförbundets Förbundsmöte 2021-03-20 
 
 
Här kommer ett förslag på utformning av propositioner samt motionssvar på de elva motioner som 
skickats in till Förbundsmötet. Om ni har synpunkter på innehåll och förslag på förbättrad 
utformning i någon fråga så är ni välkomna att skicka in dessa. Detta görs i så fall till Dag 
Johansson, som är styrelsens kontaktperson, på dag.johansson@kanot.com. Vid förändringar finns 
möjligheten att skicka ut reviderade förslag som mötesdeltagarna hinner ta till sig och reflektera 
över. 
  
Propositioner, motionssvar och förslag till behandling av motionerna 
I texten markeras ny text med fet stil och understruket = ny text föreslagen av styrelse, kommittéer 
och ibland med inkomna motioner som grund. 
Kursiverad överstruken text = text som föreslås utgå.  
Kursiv text = styrelsens motivering i propositionstext och i motionssvar. 
 

Proposition nr 1  
gällande Stadgarna.  
Det finns ett par förändringar som inte helt slutfördes i samband med den senaste justeringen av 
stadgarna. Ingen har tidigare uppmärksammat dem men det finns anledning att justera dem nu. Det 
ena är hänvisningen i första kapitlet 2 § där det ska vara 8 kap inte 7 kap samt i 3 kapitlet 3 § där 
justeringen inte fullföljdes gällande valberedningens uppdrag att lämna förslag på val enligt 
punkterna 16-20, i övriga paragrafer är ändringen genomförd. 
 
2 § Organisation 
SKF består av de ideella föreningar som enligt 8 7 kap 1 § antagits som medlemmar i SKF. 
SKF:s regionala organ (distriktsorgan) är specialidrottsdistriktsförbund (SDF). 
 

3 kapitlet Valberedningen 
2§ Skyldigheter 
Valberedningen ska minst 14 dagar före förbundsmötet dock senast den 1 mars skicka sitt förslag till 
meddela distriktsorganen och föreningarna sitt förslag beträffande varje val enligt 2 kap 5§ 
punkterna 16-20 samt meddela namnen på övriga kandidater som föreslagits till valberedningen.  
Det ger samma formulering som stycke 3 och mer anpassat till dagens informationssätt.  
 
3 § Förslagsrätt till valberedningen samt nominering vid förbundsmötet.  
Distriktsorganen och de till SKF anslutna föreningarna får före den 31 januari lämna förslag på 
personer för valen enligt 2 kap 5 § 16- 2018 punkterna till valberedningen.  
 
Innan kandidatnomineringen börjar vid förbundsmötet, ska valberedningen meddela sitt förslag 
beträffande varje val som ska förekomma enligt 2 kap 5 § 16- 2018 punkterna. 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 8 från Conny Edholm 
gällande motioner 
Frågan regleras i stadgarna 2 kapitlet 2 §. SF har valt olika sätt att skicka in förslag att behandlas av 
Förbundsmötet, SKF har valt att ge även en enskild person möjlighet att lämna in motion.   
Styrelsen tänker omvänt mot motionären och ser det som en fördel att det sker en dialog runt en 
motion för att om möjligt utveckla de tankar som motionären vill uppnå. Föreningen kan välja tre 
spår; lämna motionen vidare utan eget yttrande, tillstyrka eller avstyrka den. Styrelsen tror inte att 

mailto:dag.johansson@kanot.com


2 

 

det blir någon skillnad på reaktionen i föreningen om motionen först passerar föreningen eller om 
den i ett senare skede skulle ”dyka upp” på årsmötet utan att föreningen är informerad, möjligen 
endast en negativ reaktion. Styrelsen ser inte något skäl att fråga RF om det är möjligt att justera 
stadgarna enligt motionärens önskan. 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
 

Proposition nr 2  

gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 1 kapitlet 
Styrelsen anser att det finns skäl att förtydliga och uppdatera Allmänna tävlingsreglerna 1 kapitlet § 
2, 4, 5 och 9. Det handlar om förtydliganden § 2 och 5, anpassning till ett förändrat medielandskap 9 
§, samt en anpassning till beslut 2019 som inte blev 100 % genomfört § 11.    
 
2 § Klubbtävling 
Klubbtävling är tävling där endast medlemmar inom ett distrikt eller inom en region i vissa 
föreningar får delta.  
Frågan om hur en klubbtävling ska avgränsas har diskuterats under åren. För att undanröja 
tveksamheter föreslår Styrelsen att ”vissa föreningar” förtydligas genom att definiera vad som avses 
och att det tydligt framgår att det gäller t.ex. tävlingar som Sankt Erikspaddeln i Stockholm, 
Skåneligan eller andra distrikts-eller regiontävlingar där inbjudan görs till berörda föreningar inom 
distriktet/regionen. 
 
5 § Inbjudan till allmän tävling  
Förening, som tänker arrangera en allmän tävling, ska bjuda in till tävlingen genom kungörelse i 
Förbundets officiella kungörelseorgan. Som kungörelse räknas presentationen att inbjudan till 
tävlingen är länkad till det tävlingsprogram som ligger på Kanotförbundets hemsida av årets 
tävlingsprogram på Förbundets hemsida. Kontaktperson för tävlingen ska anges.   
 
När tävlingen gäller DM, JDM och UDM gäller ovanstående ordning med information utskick till alla 
intresserade föreningar inom distriktet/regionen. 
Meningen som styrelsen föreslår ska strykas kom till när det officiella kungörelseorganet var Kanot-
Nytt (KN). KN hade en lång pressläggning, utrymmet var begränsat, fler grenar kom till och den 
utgivningstakt KN höll skapade problem för arrangörerna att klara kravet att publicera inbjudan i KN. 
Idag är hemsidan Förbundets officiella kungörelseorgan och det är enkelt att länka inbjudan i 
tävlingsprogrammet så ett förtydligande eller slopande av mening 2 är på sin plats. 
I stycke 2 är ordet utskick kopplat till den tid arrangören skickade ut brev, styrelsen anser att ordet 
”information” bättre speglar de möjligheter en arrangör har idag att nå ut till berörda föreningar på 
ett sätt som överenskommits inom regionen eller distriktet.  
 
9 § Meddelande av resultat 
Arrangör av allmän tävling ska omedelbart efter det att tävlingen har avslutats skicka resultaten från 
tävlingen till lämpliga media anpassade till tävlingens format TT (tidningarnas telegrambyrå) och 
utan dröjsmål skicka fullständiga protokoll/resultat över tävlingarna, även försökstävlingarna, till 
Förbundet. 
Idag har TT inte alls den monopolställning som den hade när reglerna skrevs. Styrelsen anser att det 
är tid att justera texten så att den passar till dagens informationslandskap. 
 
 
11 § Ekonomiska oegentligheter 
Om förening eller deras företrädare eller utövare, inom ramen för den idrottsliga verksamheten, 
gjort sig skyldig till ekonomiska oegentligheter som allvarligt skadat idrottens anseende kan SKF: s 
disciplinkommitté utdöma en straffavgift på högst ett halvt prisbasbelopp 25 000kr. Beslutet kan 
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överklagas till SKF:s styrelse Riksidrottsnämnden inom 3 veckor från det att beslutet delgetts den/de 
berörda. 
Vid stadgeändringarna 2019 beslutades om att disciplinkommittén kan utdöma böter till högst ett 
halvt prisbasbelopp. Skälet var att vi då följer inflationen och har ett belopp som över tid är på 
samma relativa nivå. Styrelsen ser att det är rimligt att våra olika regler är koordinerade. Även 
justering av överklagandeinstans bör rättas till. 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 
 

Proposition nr 3  
gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 4 kapitlet 1§  SM-status för K4 500 m mixed i klasserna 
H/D 22, H/D 18. 
Sprint har genomfört RM i K4 mixed under ett antal år. Conny Edholm har motionerat i frågan och 
styrelsen föreslår att styrelsen får i uppdrag att söka SM status för K4 500 m mixed i klasserna H/D 
22, H/D 18, med oförändrade krav om att besättningen ska bestå av 2 damer och 2 herrar. 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 7 från Conny Edholm  
gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 4 kapitlet 1 § gällande SM-status K4 mix 500m.      
Årsmötet kan inte besluta om att införa SM-status utan de är endast RF som kan bevilja en ansökan. 
Styrelsen har lagt en proposition nummer 3 som uppdrar till styrelsen att ansöka om SM-status och 
styrelsen anser att propositionen uppfyller andemeningen i Conny Edholms motion.  
Styrelsen föreslår årsmötet att med detta anse att motionen är tillgodosedd. 
 

Proposition nr 4  
gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 4 kapitlet 1§ RM i K2 500 m mixed i alla klasser. 
Conny Edholm har motionerat om K2 mixed 500 m. Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar om att 
införa K2 500 m med 1 dam och 1 herre i följande åldersklasser. Texten kommer då att lyda; RM 
K2 500 m mixed i klasserna Veteraner, H/D 22, H/D 18, H/D16 och H/D 14. För att tävla ska 
besättningen bestå av 1 D och 1 H. Benämningen H/D22 kan komma att bytas mot seniorer om 
motion från Östergötland bifalls. 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 5 från Conny Edholm  
gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 4 kapitlet 1§ gällande Mästerskapsstatus K2 mix 500m      
Årsmötet kan inte besluta om att införa SM-status utan de är endast RF som kan bevilja en ansökan. 
För att bevilja SM-status brukar det krävas att grenen har genomförts 3 år eller mer med bra 
deltagande. Styrelsen har lagt en proposition om RM-status för K2 mixed 500m. Styrelsen anser att 
proposition nr 4 uppfyller andemeningen i Conny Edholms motion. I övrigt noteras att K2 mix 500 m 
är en av distanserna under Junior & U23 VM 2021 så distansen har fått ett visst fäste även 
internationellt.  
Styrelsen föreslår årsmötet att med detta anse att motionen är tillgodosedd. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 6 från Conny Edholm 
gällande Allmänna tävlingsreglerna (ATR) 4 kapitlet 1§ gällande SM- status K2 mix 1 250m.      
Årsmötet kan inte besluta om att införa SM-status utan de är endast RF som kan bevilja en ansökan. 
Mixed är ett uppskattat inslag men om förslaget Conny föreslår ska genomföras krävs en förändring 
av åldersbestämmelserna i de allmänna tävlingsreglerna. Styrelsen ser positivt på alla olika varianter 
av lopp som kan köras vid landets regattor och andra nationella eller regionala tävlingar men vid SM 
eller RM krävs lite mer och att sträckor/klasser är anpassade för de gällande övergripande reglerna. 
För många aktiva blir det många lopp under ett SM/RM och att låta en 13 åring paddla med en senior 
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under ett SM ställer sig styrelsen tveksamma till. Styrelsen anser att införandet av mixed K2 med 
vanliga åldersklasser som i proposition nr 4 är en lämplig åtgärd 2021. 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 1 från Östergötlands Kanotförbund 
gällande benämning av H/D22 klassen. 
Styrelsen är medveten om att det kan råda en viss begreppsförvirring eftersom H/D21 finns och att 
man i de allra flesta fall tävlar i H/D22 när man lämnar junioråldern det år man fyller 19. I alla andra 
klasser anger siffran efter H/D maxåldern i en klass. Så är inte fallet i H/D22 och styrelsen anser att 
motionären har rätt i att en ändring skulle innebära en ökad tydlighet. 
Styrelsen föreslår årsmötet att bifalla motionen att H/D22 byts till seniorer. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 2 från Nyköpings Kanotklubb 
gällande egenavgift 
Egenavgift har diskuterats på många årsmöten och är en fråga som kan ses ur många aspekter. I 
stycket om elitverksamhet i handlingsplanen under rubriken klubbarna och distrikten står bl.a. ”i största 
möjliga utsträckning erbjuder de kanotister som fortsatt vill satsa på en elitkarriär stöd så att de kan 
ta det sista steget upp till den yppersta eliten”, och under rubriken centralt står det ”Resultat ska styra 
fördelningen av ekonomiska resurser vilket innebär att en A, B och C satsning kan bli aktuell, dvs. en 
differentierad egenavgift. När aktiviteten börjar är alla ett lag”. I många klubbar så delar klubben och 
den elitaktive på kostnaden, till vilken grad skiljer sig åt mellan klubbar men kan också skilja mellan 
olika år i en och samma klubb. Styrelsen anser att dialogen mellan den elitaktive och föreningen är 
avgörande och att en bra dialog dem emellan är den bästa lösningen. Om Kanotförbundet centralt 
följer regeln att i ett tidigt skede presentera egenavgiften för säsongen så kan klubben och den aktive 
ha ett samtal om fördelningen av fakturans belopp. Styrelsen bedömning är också att den enskilde 
aktives ekonomiska situation ofta är sådan att om hen först ska betala en faktura och sen få tillbaka 
en del av den kan det vara mycket ansträngande för den enskilde. Styrelsens anser även att det oavsett 
upplägg kommer att innebära en viss administration för föreningen. Angående formellt avtal gällande 
egenavgifter är det riktigt att SKF inte sluter något särskilt sådant med aktuella klubbar. Styrelsen anser 
att upplägget ändå fungerar och även om frågan har lyfts då och då genom åren verkar det fungera. 
Samma princip, att klubben faktureras för dess medlemmars deltagande, gäller även i övriga aktiviteter 
som SKF ansvarar för, t.ex. utbildning eller lägerverksamhet. Det ger en viss likhet i rutinerna även om 
en landslagsuttagning skiljer sig i den mån att det är SKF som tar ut de aktiva, till skillnad mot 
utbildningar och läger. Motionären bidrar till att belysa att kommunikationen är viktig vid uttagning, 
och att det tydligt framgår att ev. egenavgift kommer att faktureras föreningen. 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 3 från Conny Edholm  
gällande anmälningsavgift i besättning sprint  
Conny vill sätta anmälningsavgiften för K2/K4 Ungdom till 140kr/240kr och för äldre 250kr/440kr. 
Frågan avgörs varje år av årsmötet under punkt 13 i dagordningen. Avgifterna för 2021 är beslutade 
2019. Historiskt så har tanken varit att oavsett hur många personer som sitter i kanoten så är arbetet 
med genomförandet av loppet mycket likartat, kanske tom lägre i besättning eftersom det mer sällan 
är flera omgångar innan final. I och med ett ökat antal besättningslopp, vilket är glädjande, minskar 
intäkten för arrangerande förening. Anmälningsavgifterna innebär såklart en balansgång mellan 
intäkter till arrangerande förening och kostnad för deltagande förening. Styrelsen landar i slutsatsen 
att dagens anmälningsavgifter håller en rimlig nivå för båda ”parter”. Det är fortsatt ekonomiskt 
gynnsamt att arrangera tävling samtidigt som det blir en rimlig kostnad för deltagande förening.  
Fram till 2008 hade nationella regattor oftast tre K1-distanser för seniorer/juniorer. I och med lyftandet 
av 200m som OS-distans blev standarden redan året efter fyra distanser. I kommitténs arbete med att 
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planera tävlingarna försöker de därför begränsa antalet K1-distanser för att ge utrymme för mer 
besättningslopp. Konsumentprisindex har ökat knappt 12 % sedan 2008 till nu, men startavgifterna i 
sprint har ökat med 50 % samma period genom årsmötesbeslut. 50 % mer i avgift vid ett tillfälle är en 
mycket stor höjning. Signalvärdet i en sådan höjning blir mycket tveksam om vi samtidigt vill öka 
besättningstävlandet. Samtidigt utgör fortfarande antalet starter i K2/K4 på de flesta regattor under 
20%. En så drastisk höjning av startavgiften skulle ändå ge mindre än 10 % i total höjning av intäkten. 
Redan nu finns en skrivning som möjliggör att vid speciella upplägg av en tävling kan komma överens 
med kommittén om en högre ersättning. Så har varit fallet vid Besättningsregattan. Om man på en 
regatta har ett nyskapande koncept för att åstadkomma mer besättningstävlan rekommenderas därför 
kontakt med kommittén.   
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 4 från Conny Edholm 
gällande en utredning av SM i sprint. 
Styrelsen instämmer i att 2020 års säsong varit en utmaning och att det även andra år kan vara svårt 
att hitta en optimal lösning med placeringen av SM-veckan. Kopplingen till SVT/RF:s SM-vecka har lagt 
till ytterligare en aspekt. Sammantaget så ser styrelsen det som svårt att ha en lösning som ska gälla 
över tid. Styrelsen ser mer att en pragmatisk syn måste råda där förutsättningarna med t.ex. det 
internationella programmet, orten för SVT/RF:s SM-vecka etc. måste påverka upplägget av 
tävlingssäsongen. I grunden upplever styrelsen att SM-veckan är ett uppskattat upplägg där kanotister 
över generationsgränserna kan mötas och förutom paddling även hinna med andra gemensamma 
aktiviteter. Styrelsen ser även att antalet besättningar kan vara högre på ett samlat SM än om varje 
åldersgren ska köra sin del av SM separat som 2020. Det finns ytterligare en faktor och det är den 
arrangerande föreningen som ska känna att tidpunkten och upplägg som beslutas är möjlig med 
utgångspunkt från deras förutsättningar. Styrelsen välkomnar diskussioner och även tester med nya 
lopp/upplägg av tävlingar vid nationella och regionala tävlingar. Styrelsen tror mer på den vägen och 
att hålla diskussionen levande i olika sammanhang än att tillsätta en utredning i frågan. 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen.    
 

Styrelsens yttrande över motion nr 9 från Huskvarna Kanotklubb 
gällande tillsättning av tjänster, förtroendeuppdrag och kommittéer. 
Styrelsen delar motionärens uppfattning om att tjänster och förtroendeuppdrag ska utannonseras. 
Det är även det arbetssätt som under de senaste åren införts och använts alltmer, med lyckat 
resultat. På https://www.kanot.com/forbundet/ledigauppdragjobb/ har lediga uppdrag och jobb 
annonserats, ofta även i samband med en nyhet. Det har hjälpt till att hitta lämpliga personer, t.ex. 
vid rekrytering till Utbildningskommittén samt ett par nya tjänster under det senaste året. 
Tillvägagångssättet ger även en bättre möjlighet för föreningar och andra att föreslå lämpliga 
personer. Styrelsen beslutar sedan om tillsättning av kommittémedlemmar och delar även här 
motionärens uppfattning kring vikten av en relevant sammansättning.  
Att tidsbestämma uppdragets längd kan vara begränsande. Det är inte ovanligt att en person vill 
bidra i en kommitté men inte är beredd att låsa uppdraget till en viss tid. Styrelsen anser snarare att 
ett jobb behöver göras som tydliggör kommittéernas uppdrag och arbetssätt men även förbundets 
stöd till kommittéerna. Det arbetet är uppstartat under 2020 och kommer att fortsätta under 2021. 
Styrelsen uppfattar att det ligger helt i linje med motionens intentioner. 
Styrelsen föreslår förbundsmötet att med detta anse att motionen är besvarad. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 10 från Huskvarna Kanotklubb 
gällande tillsättning av en Slätvatten utvecklingskommitté. 
Styrelsen delar motionärens syn att de båda kommittéerna inom slätvatten har ett stort ansvar samt 
att det finns potential att skapa mer engagemang och få tillgång till mer kanotkompetens.  
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Under det senaste året har dels ett arbete inletts med att se över kommittéernas uppdrag och 
arbetssätt, dels tillsattes tjänsten High Performance Manager. Båda dessa initiativ har bäring mot 
motionens tankar kring utveckling och flera av de exempelområden som tas upp är aktuella i arbetet.  
Om det ska tillsättas en kommitté, om det är bättre med arbetsgrupper inom specifika områden eller 
kanske en mer grenövergripande Forskning och Utvecklingsgrupp är dock ännu oklart. Likaså om det 
då vore aktuellt med ett namnbyte. Svaren på dessa frågeställningar kommer det fortsatta arbetet 
under året att få utvisa. Motionens förslag är ett välkommet tillskott och tas med i det fortsatta 
arbetet. 
Styrelsen föreslår årsmötet att med detta anse motionen är besvarad. 
 

Styrelsens yttrande över motion nr 11 från Huskvarna Kanotklubb 
gällande kommunikation och information. 
Motionären lyfter en viktig fråga om kommunikation och hur information ska nå alla som berörs. 
Under det gångna året har alltmer av förbundets interna kommunikation lyfts över till ”Teams”. 
Målet är att hela organisationen ska jobba effektivt i Teams, lagra dokument, ha möjlighet till möten, 
chatta etc. I och med övergången till Teams och att kommitté för kommitté nu får sitt eget ”team” 
skapas en @kanot.com-mailadress för respektive kommitté. T.ex. går det nu att nå styrelsen genom 
att maila styrelsen@kanot.com. Arbetet har i skrivande stund precis inletts och det finns en del kvar 
att göra och lära, men det går klart i takt med motionens förslag.  
Styrelsen föreslår årsmötet att med detta anse att motionen är tillgodosedd. 
 

Proposition nr 5 
gällande justeringar av reglerna för Stand Up Paddle (SUP). 

Reglerna för SUP fastställdes vid årsmötet 2016. Det har skett en hel del utveckling sedan dess och 
styrelsen anser att det krävs en justering. Justeringarna är presenterade i bilaga 1.  
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen. 

 

Proposition nr 6 punkt 11 i dagordningen  
Gällande föreningarnas medlemsavgift till Förbundet. 
Avgiften för att finansiera Förbundets centrala service kopplades till en indexuppräkning för att följa 
inflationen vid årsmötet 2020. Styrelsen föreslår en förnyelse av beslutet och att fastställa 
grundavgiften till 200 kr/klubb och att den rörliga avgiften räknas fram med utgångspunkt från 
beslutet 2020 även för avgiften 2022. 80kr/medlemsadress baserat på konsumentprisindex 1 april 
2019 med en uppräkning som följer konsumentprisindex gällande den 31 januari innevarande år. 
Höjning genomförs med avrundning till hel krona.   
Styrelsen förslår årsmötet att fastställa grundavgiften till 200 kr/klubb och att årsavgiften baseras 
på 80kr/medlemsadress med konsumentprisindex 1 april 2019 som grund för uppräkning den 31 
januari för innevarande år. Höjning genomförs med avrundning till hel krona. Avgiften gäller 2022. 

 

Proposition nr 7 Punkt 12 i dagordningen 
Idag gäller en fast sanktionsavgift på 300 kr och en rörlig avgift för Slätvattentävlingar på 20 
kr/deltagare över 20 tävlande i klasserna H/D 18 och äldre. Varje tävlande räknas bara en gång 
oavsett antal starter.  
Vi marknadsför tävlingarna via www.kanot.com med många tusen unika besökare under säsongen. 
Intäkten från sanktion går till kostnader relaterade till tävlingsarrangemang. Det är kostnader för 
hemsidan, marknadsföring, teknisk utrustning som ställs till arrangörernas förfogande, arbetet med 
ett tävlingsprogram som gör att krockar mellan arrangemang undviks mm.   
Styrelsen förslår årsmötet att avgifterna för 2022 ska vara oförändrade. 
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Proposition nr 8 Punkt 13 i dagordningen  
Styrelsens förslag på anmälnings-, domar- och protestavgift för 2022  
Avgifterna justerades 2016 (protestavgiften 2012) sedan de legat oförändrade sedan 2009. Avgiften i 
Drakbåt justerades 2020. Conny Edholm har motionerat i frågan. Styrelsen föreslår oförändrade 
startavgifter för 2022.    
 
Alla grenar Avgifter gäller för kanot/lag.    
       Avgifter 
Maraton, Surfski och SUP  
Storleken på startavgiften ska finnas med i sanktionsansökan  fri            
 
Drakbåt 
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Drakbåt                                                           2 000 kr/lag.  
     
Polo 
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo A-turnering    500 kr/lag.  
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo B-turnering    300 kr/lag. 
Domaravgift 
Riktlinjer för domaravgifter på svenska kanotpoloturneringar   
A-turnering 50kr/match/lag om domare har minst domarutbildning steg 2-3.  
B-turnering 100kr/lag/turnering om dömande domare har minst domarutbildning steg 1-2.    
 
Övriga grenar 
Högsta belopp anmälningsavgift för ungdomar   90 kr     
Högsta belopp anmälningsavgift för H/D-18 och äldre                                            150 kr    
 
Högsta avgift får tas ut när det är hög klass på arrangemanget inom de områden arrangören ansvarar 
för. Grenkommittén kan efter fråga från arrangör göra avsteg från ovan om nivån är jämförbar med 
gällande beslut. Det gäller när en tävling arrangeras på ett annorlunda sätt och beräkning av avgiften 
kompliceras.    
 
Protestavgift      
I alla grenar       500 kr 
 
Styrelsen föreslår årsmötet att fastställa ovanstående avgifter för 2022.  


